
Butlletí d’Informació Municipal 
de l’Ajuntament de Riudoms

Núm.
Abril 2022
152BIM

www. riudoms.cat | ajuntament@riudoms.cat | tel. 977 850 350

pàgina 8-9 ›

L’Ajuntament 
instal·la plaques 
solars a l’Escola 
Beat Bonaventura

Els actes de Setmana Santa 
i la diada de Sant Jordi 
recuperen la normalitat

 pàgina 12-13 ›



Sergi Pedret Llauradó
spedret@riudoms.cat
Alcaldia, Governació, Comunicació, Casal Riudomenc

Núria
Mas Folch
nmas@riudoms.cat
Dinamització Social
i Seguretat Ciutadana

Inmaculada
Parra Hipólito
iparra@riudoms.cat
Promoció Municipal i Esports

Judit 
Albesa Fontgivell
jalbesa@riudoms.cat
Educació i Benestar Social

Josep M.
Bages Virgili
jmbages@riudoms.cat
Serveis Públics i Medi Rural

José Manuel
Hernández Pérez
jmhernandez@riudoms.cat
Regidor PSC-CP

Jordi 
Domingo Ferré
jdomingo@riudoms.cat
Hisenda i Urbanisme

Verònica
Torres Ferrant 
vtorres@riudoms.cat
Cultura i Festes

Arnau
Salvat López
asalvat@riudoms.cat
Regidor ERC-AM

Equip de Govern - Junts per Riudoms

Oposició

Sumari

BIM
Butlletí Informatiu Municipal

Publicació mensual
Exemplar de difusió gratuïta

Edita:
Ajuntament de Riudoms
C/ Major, 52
43330 Riudoms
ajuntament@riudoms.cat
977 850 350

Redacció i coordinació:
Àrea de Comunicació
premsa@riudoms.cat

Fotografies:
Ajuntament de Riudoms
Alba Mariné

Impressió:
Producciones MIC, S.L.

Dipòsit Legal:
T-167/03

Tirada:
2.500 exemplars

Aquesta és una publicació 
gratuïta que edita l’Ajuntament 
de Riudoms. Si algun veí o 
veïna no l’ha rebuda a casa 
seva, pot dirigir-se a les Oficines 
de l’Ajuntament de Riudoms, 
facilitar les dades de contacte 
i sol·licitar-ne un exemplar. 

M. Teresa
Basora Gallisà
mtbasora@riudoms.cat
Regidora ERC-AM

Enric
Jódar Ciurana
ejodar@riudoms.cat
Regidor CUP-Amunt

Escrit de l’Alcalde 3
Àrea de Governació 4
Àrea d’Entitats 5   
Àrea de Seguretat Ciutadana 5
Àrea de Benestar Social 6
Àrea d’Educació 6
Àrea de Salut 7
Àrea de Serveis Públics 8

Àrea de Joventut 10
Àrea de Cultura 10
Biblioteca Antoni Gaudí 11
Teatre Auditori Casal Riudomenc 11
Àrea de Festes 12
Opinió dels grups municipals 14
Sabies que... 16

Ricard
Gili Ferré
rgili@riudoms.cat
Regidor ERC-AM

Carme
Cros Garrido
ccros@riudoms.cat
Regidora ERC-AM

www.riudoms.cat



3   \www.riudoms.cat

Enfoquem les energies renovables
Escrit de l’Alcalde

El camí cap a la utilització 
de fonts renovables i no 
contaminants per produir 
energia ja fa un temps 
que es va iniciar. És un 
camí que, no només no 
té marxa enrere, sinó que 
n’hem d’accelerar el seu 
recorregut fins aconseguir 

que la totalitat de l’energia que consumim 
tingui origen en fonts alternatives a les que 
hem utilitzat fins a dia d’avui. Ens hi va la 
nostra supervivència.

La conservació del medi ambient és 
responsabilitat de tots i totes, ja que cadascú 
de nosaltres tenim a l’abast, en el nostre dia 
a dia, petites accions que contribueixen a la 
sostenibilitat ambiental. Un bon reciclatge, 
per exemple, és una d’aquestes accions que 
costen poc i tenen molta incidència en la 
conservació de l’entorn.

Tot i això, està clar que qui més responsabilitat 
hi té i qui més ha de vetllar per evitar 
la degradació del nostre entorn són les 
administracions, i el grau de responsabilitat 
d’aquestes depèn i s’ha de mesurar en funció 
de l’àmbit de les seves competències.

Les administracions locals, dins les nostres 
limitacions, també tenim capacitat per poder 
contribuir a crear un model cada cop més 
sostenible mitjançant accions concretes. 
Per això, el Govern Municipal, dins del seu 
àmbit competencial, ha tirat endavant una 
sèrie d’iniciatives amb l’objectiu d’impulsar 
el consum d’energia provinent de fonts 
renovables.

La primera d’elles és la modificació de 
l’ordenança per poder bonificar tant l’Impost 
d’Obres i Construccions com l’Impost de 
Béns Immobles per a totes aquelles persones 

que instal·lin als seus habitatges plaques 
productores d’energia fotovoltaica per a 
consum propi. A aquesta bonificació, des de 
la seva aprovació, si han acollit més de 44 
riudomencs i riudomenques.

Una altra de les iniciatives aprovades, i a 
punt de ser realitat, és la instal·lació de dos 
punts de recàrrega de vehicles elèctrics en 
el nostre municipi per afavorir l’ús d’aquest 
tipus de vehicle molt més sostenible.

És evident que l’èxit o fracàs de totes les 
iniciatives que s’emprenguin en aquest sentit 
dependrà, finalment, de l’aprofitament que 
els ciutadans i les ciutadanes en puguin o en 
vulguin fer. En qualsevol cas, és l’administració 
qui ha d’impulsar-les i donar-ne exemple.

Una bona mostra d’aquest compromís, és 
la recent instal·lació de plaques solars a 
la teulada de l’Escola Beat Bonaventura. 
Una instal·lació que reduirà, d’una banda, 
el consum d’energia procedent de fonts 
tradicionals i, de l’altra, l’import econòmic 
del seu consum. Una petita aportació més 
en aquest gran projecte comú que té com a 
finalitat evitar la degradació del nostre medi 
ambient i poder-ne garantir la conservació.

Sergi Pedret Llauradó
Alcalde

//El Govern Municipal 
ha tirat endavant 

iniciatives amb l’objectiu 
d’impulsar el consum 
d’energia renovable
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L’alcalde, amb la comunitat 
musulmana de Riudoms

Governació

Membres del Consell d’administració de 
Comaigua i de la UTE EDAR Riudoms, formada 
per Comaigua i Aquambiente, acompanyats de 
l’alcalde Sergi Pedret van visitar, el divendres 
29 d’abril, els treballs d’ampliació de l’estació 
depuradora de Riudoms.

L’ampliació de les instal·lacions permetrà 
doblar la capacitat de tractament de les 
aigües residuals, garantint les necessitats a 
mitjà i llarg termini del municipi.

Membres de Comaigua visiten els 
treballs d’ampliació de l’estació 
depuradora de Riudoms

L’alcalde Sergi Pedret va dirigir unes paraules 
a la comunitat musulmana de Riudoms, el 
dimecres 27 d’abril amb motiu del trencament 
del dejuni del Ramadà, un període de dejuni, 
abstinència i de recolliment complint amb el 
quart pilar de l’Islam.

Durant el mes del Ramadà, que aquest 
any va començar el 2 d’abril, les persones 
musulmanes trenquen el dejuni després de la 
posta de sol.

Vols rebre 
els avisos de 
l’Ajuntament 
de Riudoms?

Descarrega’t al teu dispositiu l’aplicació 
eBando a través d’aquest codi QR o 
consulta els avisos des de qualsevol 
dispositiu sense instal·lar l’aplicació a 
https://app.ebando.es/channel/riudoms
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Governació Entitats

S’eliminen els preus públics per a 
l’ús dels equipaments esportius a 
les entitats locals
La Junta de Govern Local va aprovar, el 
dimarts 19 d’abril, la modificació dels preus 
públics per a la prestació de servei en els 
equipaments esportius d’ús municipal, atès 
que el Govern vol incentivar la pràctica de 
l’esport entre tota la població a les instal·lacions 
municipals, especialment donant suport a les 
associacions d’àmbit esportiu sense ànim de 
lucre del municipi.

L’aprovació d’aquesta modificació de 
l’ordenança permetrà que les entitats 
puguin utilitzar les instal·lacions esportives 
municipals per a la pràctica de qualsevol 
activitat esportiva o de lleure sense cap cost, 
amb prèvia autorització de l’Ajuntament.

La Guàrdia Municipal de Riudoms va recollir, el 
dijous 21 d’abril, un guardó de reconeixement 
a la seva tasca en el marc de la celebració del 
Dia de les Esquadres 2022 de la Regió Policial 
Camp de Tarragona. 

L’alcalde Sergi Pedret i la regidora de 
Seguretat, Núria Mas, van assistir a l’acte, 
acompanyant els dos agents del cos de la 
Guàrdia Municipal que van recollir el guardó.

Cada any el cos de Mossos d’Esquadra reconeix 
les actuacions meritòries dels membres del 
Cos i d’altres cossos policials, així com de la 
societat civil.

La Guàrdia Municipal de Riudoms, 
guardonada en el Dia de les 
Esquadres 2022

Seguretat Ciutadana
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S’inicia una campanya d’ajuda a les 
famílies ucraïneses acollides

L’Ajuntament i Càritas Riudoms, en col·laboració 
amb els comerços locals, han posat en marxa 
una acció de suport a les famílies provinents 
d’Ucraïna i que s’han empadronat recentment 
al municipi.

Amb el nom “Dona la mà”, la campanya 
consisteix en la recol·lecta de donatius dels 
veïns i veïnes de Riudoms en unes urnes que 
es poden trobar en els diferents comerços 
que s’han adherit a la campanya. Els diners 
recollits es transformaran en vals de compra 
que s’oferiran a aquestes famílies.

Els vals de compra es podran utilitzar a 
qualsevol dels comerços participants en 
aquesta iniciativa, els quals s’identifiquen amb 
el cartell de la campanya en un lloc visible de 
l’entrada.

Benestar Social

La Llar d’Infants acull una xerrada 
sobre criança positiva

La Llar d’Infants Municipal Picarols va acollir, el dilluns 4 d’abril, la xerrada “Aprofundim en la 
criança positiva. Errors i males interpretacions que cal tenir present” a càrrec de la psicòloga 
Judit Pérez Molinés. L’activitat s’adreçava a les famílies del centre educatiu.

Educació
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Salut

L’Espai Jove va organitzar, el 28 d’abril, un 
taller sobre menstruació conscient i sostenible 
en el marc de la campanya impulsada per la 
Regidoria de Salut “Trenquem tabús sobre 
la menstruació”, que té l’objectiu de trencar 
amb els estereotips i prejudicis al voltant de 
la menstruació, de manera que es normalitzi i 
se’n parli en positiu.

El taller s’adreçava a totes aquelles persones 
que volguessin conèixer mites, trencar tabús i 
aprendre a viure una menstruació en positiu. 
Alhora conscienciar sobre l’impacte ambiental 
d’alguns productes menstruals i descobrir 
opcions reutilitzables i molt més sostenibles.

L’Espai Jove ofereix un taller sobre 
menstruació conscient i sostenible

La Unitat de Nutrició Humana de la Universitat Rovira i Virgili, amb la col·laboració de 
l’Ajuntament de Riudoms, va organitzar el divendres 22 d’abril una activitat lúdica-informativa 
al Teatre Auditori Casal Riudomenc per presentar els resultats preliminars de l’Estudi Coral. 
Un projecte que es va iniciar fa 3 anys amb el propòsit de determinar els factors de risc de 
l’obesitat infantil i en el qual hi formen part alumnes de l’Escola Beat Bonaventura i de l’Escola 
Cavaller Arnau de Riudoms. 

Es presenten els resultats 
preliminars de l’Estudi CoralEducació
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L’Ajuntament instal·la plaques 
solars a l’Escola Beat Bonaventura

Serveis Públics

El centre serà autosuficient energèticament i l’excedent permetrà amortitzar la inversió

El mes d’abril, han finalitzat els treballs 
d’instal·lació i connexió de plaques 
fotovoltaiques a l’Escola Beat Bonaventura, 
una actuació feta amb la concessió d’una 
subvenció de la Diputació de Tarragona, que 
permetrà augmentar l’eficiència energètica de 
l’edifici.

D’una banda, aquest centre educatiu de Primària 
esdevindrà autosuficient energèticament i, de 
l’altra, s’utilitzarà l’excedent per amortitzar 
més ràpidament la inversió feta amb l’objectiu 
que la transició energètica també comporti 
l’estalvi econòmic per al consistori.

Es tracta d’una instal·lació formada per 84 panells fotovoltaics amb una potència pic total de 
38.220 W i un inversor per connexió a xarxa de 33 KVA. El retorn previst de la inversió és 
d’aproximadament 8 anys i 10 mesos i les tones anuals de CO2 estalviades són 15,4.

En paral·lel a aquest projecte, es preveu dotar d’energia renovable altres edificis públics, 
instal·lar punts de recàrrega elèctrica de vehicles al municipi i canviar més de dos-cents llums 
per d’altres de tecnologia led molt més eficients. D’aquesta manera, l’Ajuntament aposta per 
la transició cap a les energies renovables d’origen fotovoltaic, 100% verdes i de proximitat en 
els edificis públics.
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Josep M.
Bages 
Virgili

Regidor de 
l’àrea de Serveis 
Públics

Des de la Regidoria de Serveis Públics, vàrem 
detectar la falta d’energia verda en edificis 
municipals. Després de valorar diferents espais, 
es va decidir instal·lar plaques fotovoltaiques a 
l’Escola Beat Bonaventura, d’una banda, per la 
seva gran teulada i, de l’altra, poder disminuir 
el consum elèctric d’aquest centre durant les 
hores lectives. Gràcies a aquesta actuació 
l’escola no tindrà cap consum elèctric en hores 
de sol i, fins i tot, amb l’excedent que generi 
podrà vendre energia a la comercialitzadora.

Així mateix, la Brigada Municipal ha recuperat 
dues fonts emblemàtiques del nostre poble. 
La del pati de l’Escola Beat Bonaventura s’ha 
col·locat a la nova zona enjardinada del camí de 
les Passeres i la de l’antiga plaça de l’Om s’ha 
traslladat a l’anomenada plaça de la Palmera.

A més, hem començat a fer tasques de 
manteniment a la plaça de l’Església com 
són la reparació de les rajoles d’aquesta 
i de les escales laterals, l’adequació dels 
diferents arrebossats de les parets laterals, i 
properament millorarem la il·luminació de la 
plaça.

D’altra banda, des de la Regidoria de Medi 
Ambient hem engegat una campanya de 
sensibilització contra les miccions de gossos 
a la via pública, en la qual les persones 
propietàries d’aquests animals, que els tinguin 
censats, puguin adquirir un bidó per diluir els 
orins, minimitzant l’efecte que produeixen les 
miccions en la via pública.

“Entre tots i totes, cuidem Riudoms”, 
la nova campanya de neteja dels 
orins de gos

L’Ajuntament ha posat en marxa una nova 
campanya de sensibilització, impulsada per la 
Regidoria de Medi Ambient, per conscienciar 
les persones propietàries de gossos de 
mantenir neta la via pública quan els treuen 
a passejar amb l’objectiu de fomentar que es 
cuidi el municipi.

En aquesta ocasió, la campanya “Entre tots 
i totes, cuidem Riudoms” vol evitar que els 
orins de gos malmetin les façanes dels edificis 
i el mobiliari urbà així com neutralitzar l’olor 
de les mascotes.

Per això, l’Ajuntament distribuirà gratuïtament 
ampolles amb l’eslògan de la campanya per 
abocar aigua en els orins de gos a tots aquells 
propietaris i propietàries que tinguin inscrit el 
seu animal al cens municipal. Els propietaris 
poden recollir gratuïtament la seva ampolla a 
l’OAC de l’Ajuntament.

A més, la campanya anima els propietaris i 
les propietàries a difondre bones pràctiques 
penjant un vídeo amb el seu gos a les xarxes 
socials dient l’eslògan de la campanya i 
posant-hi l’etiqueta #cuidemriudoms.
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S’anuncien els guanyadors dels 
concursos de les Ulé Barraques 2022

Joventut

La Regidoria de Joventut i la de Festes, 
conjuntament amb la Comissió de Barraques, 
van organitzar l’acte Ulé TriaTu 2022, el 
divendres 22 d’abril, per escollir en directe 
el grup guanyador del 6è Concurs de grups 
musicals Ulé Barraques Riudoms.

En aquest acte, hi van actuar els tres grups 
finalistes i que van ser Maatkara, Patricios 
i The Perkals. Una vegada finalitzades les 
actuacions, el públic assistent al concert 
va votar el seu grup preferit mitjançant un 
sistema de votacions en línia.

El grup selvatà The Perkals va obtenir el 65% dels vots del públic i, per tant, és el guanyador 
de la sisena edició del concurs i que actuarà el dissabte 23 de juliol en les Ulé Barraques 
d’aquest any que tindran lloc durant la Festa Major de Sant Jaume. Pel que fa al 13è Concurs 
de cartells, ha guanyat la proposta presentada pel riudomenc Martí Viñuales Guinart.

Cultura

L’Ajuntament de Riudoms ha convocat el 
Concurs de fotografia “La Setmana Santa 
de Riudoms 2022” amb l’objectiu de premiar 
fotografies relacionades amb aspectes i 
costums típics de la Setmana Santa de 
Riudoms. Es pot participar en una o dues 
categories: millor col·lecció de fotografies i 
millor fotografia individual.

El termini de presentació de les obres serà 
abans del 30 de juny de 2022 a l’OAC de 
l’Ajuntament de Riudoms. 

Les bases es poden consultar a la pàgina web 
riudoms.cat. 

Convocat el Concurs de fotografia 
de Setmana Santa 2022
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La Biblioteca Antoni Gaudí va organitzar, el dimarts 19 d’abril, la conferència “De l’emoció de la 
lectura a les biblioteques. Trenta anys de la Biblioteca Antoni Gaudí” a càrrec de la pedagoga i 
professora M. Conxa Torres. Aquesta activitat, feta en col·laboració amb l’Associació de dones 
Bella Llar de Riudoms, s’emmarcava en el 30è aniversari de la biblioteca i com a acte previ a la 
diada de Sant Jordi 2022. Tot seguit, es van lliurar els Premis Superlectors/es 2021. 

S’organitza una conferència en el 
marc del 30è aniversari

Biblioteca Antoni Gaudí

El Teatre Auditori Casal Riudomenc va 
programar l’espectacle sobre la identitat de 
gènere “La motxilla de l’Ada” a càrrec de 
la companyia Teatre al detall i que va tenir 
lloc el diumenge 24 d’abril a la tarda.

D’altra banda, el dimecres 27 d’abril, 
l’alumnat de la Llar d’Infants Municipal va 
assistir al Teatre Auditori per veure l’obra 
“Sant Jordi i la princesa”, un espectacle de 
la companyia Pengim Penjam Titelles.

Cada curs escolar, el Teatre Auditori acull 
espectacles adreçats a centres educatius 
d’Infantil, Primària i Secundària del territori.

El Teatre Auditori programa 
espectacles per als infants

Teatre Auditori Casal Riudomenc
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Els actes de Setmana Santa i la diada 
de Sant Jordi recuperen la normalitat

Festes
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El Govern de Junts per Riudoms sempre ha sigut conscient de la gran tasca que fan les entitats 
i associacions locals al nostre poble. La dedicació altruista per part de persones riudomenques 
envers els altres veïns i veïnes s’ha de posar en valor.

Un dels objectius que ens hem marcat és el d’acompanyar les entitats en allò que necessitin i 
facilitar-los recursos en la mesura del possible. És per això que, sempre hem vetllat per posar 
espais municipals a disposició de les associacions. Un dels últims exemples n’és la cessió d’es-
pais que es va fer al CERAP, concretament de la sala d’exposicions de la casa de cultura i de la 
sala de la primera planta per a la secció d’art, perquè puguin ampliar les seves dependències. 

El mateix es va fer fa pocs anys amb l’Associació El Trencadís, cedint-los una sala a l’Epicentre. 
Darrerament, també s’ha facilitat un espai a l’ANC. En aquesta mateixa línia, tenim previst 
continuar oferint espais d’ús compartit a l’edifici de les Escoles Velles, un cop finalitzades les 
obres, a les associacions que es reuneixen ocasionalment i que encara no disposen d’una sala. 

És clar doncs que el Govern té la prioritat de cedir espais gratuïts a totes aquelles entitats que 
fomenten la vida cultural, festiva, esportiva, educativa, etc. a Riudoms. Per aquest motiu, i 
després de treballar-ho administrativament des de l’Ajuntament, aquest mes s’ha aprovat 
l’eliminació dels preus d’ús de les instal·lacions esportives per a les entitats locals. D’aquesta 

Quan escrivim aquest article queda poc més d’un any per acabar l’actual mandat de 
l’Ajuntament de Riudoms, que arribarà al seu punt i final amb les eleccions municipals del 
mes de maig de 2023. Doncs bé, quan només falta un any de mandat, les grans obres 
encara estan pendents de fer-se. Per un motiu o un altre, totes s’han anant acumulant 
per tal que estiguin enllestides a les portes de les properes eleccions. A continuació fem 
un repàs de les principals obres i n’indiquem el seu cost aproximat:

-Reforma del carrer Sant Pau, que tindrà les voreres més amples i serà d’un sol sentit: 
més de 500.000 euros.

-Reforma del segon pis de les Escoles Velles, on s’hi ubicarà un espai de dinamització 

econòmica, i també l’adequació dels voltants d’aquest gran edifici: més de 550.000 euros.

-Construcció de l’aparcament dels Hortets, just darrera el carrer Sant Antoni: més de 
100.000 euros.

-Construcció de diversos punts de recàrrega per a vehicles elèctrics. S’ubicaran a tocar 
de les Escoles Velles i al polígon El Prat: més de 70.000 euros.

-Reforma d’un tram de la Muralla de la Font Nova (en concret, la part adoquinada, que va 
de l’avinguda Pau Casals fins a la raval de Sant Francesc): més de 100.000 euros.

Acompanyem les entitats locals, font de vida social riudomenca

Opinió dels Grups Municipals

Últim any i pendents de les grans obres

Nota de la redacció: per aquest número, no s’ha rebut l’article d’aquest grup municipal, 
per la qual cosa s’ha deixat en blanc l’espai reservat a tal efecte. 

En les dues legislatures de la CUP a l’Ajuntament, a banda de fiscalitzar la tasca de l’equip 
de govern, hem treballat propostes pròpies en format de moció.

En set anys s’han aprovat força mocions presentades pel nostre grup, cosa que ens satisfà 
perquè són propostes per millorar aspectes del nostre poble que considerem importants. 
Però desgraciadament l’equip de Junts, tot i votar a favor d’aquestes mocions, ha deixat 
passar anys i anys sense complir-ne els acords.

Els exemples són molts: per a publicitar les activitats que organitzen les entitats 
del municipi, per publicar l’inventari i registre de béns de l’Ajuntament al portal de 
transparència (maig 2019), per defensar els productors de fruita seca, per a la publicació 

d’un inventari dels fons documentals de l’arxiu històric municipal (setembre 2019), per 
a la millora de la visibilitat dels passos de vianants (novembre 2020), pel reconeixement 
públic del dol gestacional i perinatal (març 2021), per l’adhesió a l’associació de municipis 
i entitats per l’energia pública (juliol 2021), per la retirada del monument als caiguts 
(setembre 2021) o per a la millora del transport públic interurbà (gener 2022), entre 
d’altres. (podeu llegir-les totes a riudoms.cup.cat)

Per no deixar caure en l’oblit aquestes mocions aprovades també vam demanar una 
reunió (gener 2022) per fer-ne un seguiment, moment en què també vam oferir la nostra 
ajuda per tal de complir els acords aprovats en els diversos plens.

Acords no complerts
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El mateix es va fer fa pocs anys amb l’Associació El Trencadís, cedint-los una sala a l’Epicentre. 
Darrerament, també s’ha facilitat un espai a l’ANC. En aquesta mateixa línia, tenim previst 
continuar oferint espais d’ús compartit a l’edifici de les Escoles Velles, un cop finalitzades les 
obres, a les associacions que es reuneixen ocasionalment i que encara no disposen d’una sala. 

És clar doncs que el Govern té la prioritat de cedir espais gratuïts a totes aquelles entitats que 
fomenten la vida cultural, festiva, esportiva, educativa, etc. a Riudoms. Per aquest motiu, i 
després de treballar-ho administrativament des de l’Ajuntament, aquest mes s’ha aprovat 
l’eliminació dels preus d’ús de les instal·lacions esportives per a les entitats locals. D’aquesta 

manera, els clubs esportius no caldrà que paguin per utilitzar les pistes o els camps municipals 
en les seves activitats ordinàries o extraordinàries. Tampoc caldrà que ho facin les altres enti-
tats de Riudoms si en necessiten fer ús. 

Amb aquesta mesura, a la qual Junts per Riudoms es va comprometre a l’inici de legislatura, es 
demostra una vegada més que el Govern està al costat de les entitats i que els dona el suport 
necessari per continuar fent, de Riudoms, un poble socialment actiu i dinàmic. 

Grup Municipal de la CUP-Amunt

econòmica, i també l’adequació dels voltants d’aquest gran edifici: més de 550.000 euros.

-Construcció de l’aparcament dels Hortets, just darrera el carrer Sant Antoni: més de 
100.000 euros.

-Construcció de diversos punts de recàrrega per a vehicles elèctrics. S’ubicaran a tocar 
de les Escoles Velles i al polígon El Prat: més de 70.000 euros.

-Reforma d’un tram de la Muralla de la Font Nova (en concret, la part adoquinada, que va 
de l’avinguda Pau Casals fins a la raval de Sant Francesc): més de 100.000 euros.

-Reforma d’un tram de la raval de Sant Francesc (en concret, la part adoquinada, que va 
del carrer Arenal fins a la Muralla de la Font Nova): 90.000 euros.

-Reforma de la travessia Maragall: 90.000 euros.

La suma total arriba al milió i mig d’euros, és a dir una xifra molt alta que s’executarà 
en només un any. I no serà un any qualsevol, sinó que serà un any a les portes d’unes 
eleccions. Alerta, doncs, amb les presses. Des d’Esquerra estarem ben pendents de com 
evoluciona tot plegat i en farem un seguiment puntual.

Grup Municipal d’ERC-AM

Grup Municipal del PSC-CP

Grup Municipal de Junts per RiudomsAcompanyem les entitats locals, font de vida social riudomenca

Últim any i pendents de les grans obres

d’un inventari dels fons documentals de l’arxiu històric municipal (setembre 2019), per 
a la millora de la visibilitat dels passos de vianants (novembre 2020), pel reconeixement 
públic del dol gestacional i perinatal (març 2021), per l’adhesió a l’associació de municipis 
i entitats per l’energia pública (juliol 2021), per la retirada del monument als caiguts 
(setembre 2021) o per a la millora del transport públic interurbà (gener 2022), entre 
d’altres. (podeu llegir-les totes a riudoms.cup.cat)

Per no deixar caure en l’oblit aquestes mocions aprovades també vam demanar una 
reunió (gener 2022) per fer-ne un seguiment, moment en què també vam oferir la nostra 
ajuda per tal de complir els acords aprovats en els diversos plens.

La resposta ha estat la que és habitual, i no per això menys lamentable: silenci 
administratiu. Per què s’aproven les mocions si no es pensen dur a terme? És per falta de 
ganes? De possibilitats? Per què no s’accepta la nostra ajuda i ni tan sols se’ns respon?

Tot plegat demostra que Junts per Riudoms no està disposat a dur a terme compromisos 
presos al Ple. De moment l’aprovació de les mocions queda en un brindis al sol. Seguirem 
insistint perquè es posi fil a l’agulla.

Article escrit el 26 d’abril de 2022.
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Sabies que...
U

n centenar de persones voluntàries han 
participat, aquest any, en la representació 
dels Q

uadres de La Passió a Riudom
s.


